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CONSILIUL  JUDEŢEAN  ARGEŞ 

 

PROCES – VERBAL 

încheiat astăzi, 10 ianuarie  2019, 
în şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 

 
      La orele 15,00 domnul Constantin Dan Manu, preşedintele Consiliului 
Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei şi a anunţat că din totalul de 35 de 
consilieri judeţeni sunt prezenţi 27, fiind absenţi motivat domnul vicepreședinte 
Mînzînă Ion, doamna consilier judeţean Turturoiu Liliana Maria şi domnii 
consilieri judeţeni Alecsei Gheorghe, Clipici Marian, Drăguțoiu Dan, Glișcă Ion, 
Nicolaescu Marius Florinel și Tică Manuel, deci şedinţa este statutară.   
      La şedinţă au participat de drept dl Voica Ionel, secretarul Judeţului Argeş 
şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean şi al unităţilor 
subordonate: dna Ciobanu Alisa Simona, director executiv Direcţia Juridică 
Administraţie Publică Locală, dna Mocanu Carmen, director executiv Direcţia 
Economică, dl Ivaşcu Sorin, director executiv Direcţia Strategii Sinteze Proiecte 
cu Finanţare Internaţională, dna Roxana Stoenescu, şef Serviciu Relaţii 
Internaţionale Cultură  Învăţământ Turism, dl Stoicea Alin, director Direcția 
Tehnică, dl Șovar Cătălin Ovidiu, șef Serviciul Monitorizare Lucrări și 
Guvernanță Corporativă, dna Araxy Negoşanu, manager interimar Centrul 
Cultural Judeţean Argeş, dl Iustin Dejanu, manager Muzeul Național al 
Viticulturii și Pomiculturii Golesti, dl Badea Viorel-Marian, director Direcția 
Generală pentru Evidența Persoanelor Argeș, dl Nedelescu Constantin, consilier 
Președinte, dna Dinu Mariana, Administrator Public Consiliul Judetean Argeș. 
 
Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Bună ziua, La mulți ani tuturor, mulțumim 
mult că ne-am văzut în această ședință extraordinară. Avem două puncte pe 
ordinea de zi pe care în temeiul legii trebuie să le rezolvăm astăzi. Primul punct 
este proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetar pentru acoperirea 
temporară a golurilor de casă în anul 2019, are limita maximă în data de 10, ca să 
putem funcționa la început de an, așa cum am făcut în fiecare an și punctul 
numărul 2, proiect de hotărâre privind respingerea plângerii prealabile formulată 
de directorul executiv al Direcției Generale de Evidența a Persoanelor Argeș 
împotriva Hotărârii consiliului județean nr. 293/07.12.2018. Supun la vot ordinea 
de zi. Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva ? Este cineva împotrivă? 
Nu. 
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- I  - 
 

      Trecându-se la punctul I al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
utilizarea excedentului bugetar pentru acoperirea temporară a golurilor de casă în 
anul 2019.    - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

  
Doamna Mocanu, bine ați venit! Vă rugăm, informați-ne! 
 
Dna director Mocanu Carmen  – În primul rând La mulți ani! Având în vedere 
că în cursul anului se poate întâmpla să apară decalaje între venituri și cheltuieli, 
propunem ca în fiecare an, pentru anul 2019, suma de 10 milioane lei, pentru 
funcționare. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Îmi permiteți să rectific eu? Propunem 
așa cum am făcut în fiecare an, nu pentru fiecare an de acum în colo. Merci!  

Dna director Mocanu Carmen – 10 milioane lei pentru funcționare Consiliului 
Județean Argeș și a instituțiilor subordonate. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Acești bani pe care astăzi vi-i propunem 
să îi votăm, sunt în exclusivitate pentru funcționare așa cum prevede legea. 
Întrebări? Obiecții? Vă rog! 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Domnule Președinte, știu că din punct 
de vedere tehnic s-ar putea să fie așa, dar nu sună bine la ureche pentru 
acoperirea golurilor de casă, nu poate fi formulat altfel? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Se aprobă utilizarea și din excedentul 
anului 2018 a sumei de 10.000 mii lei pe parcursul anului 2019. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Nu, eu mă refer la titlu. Spune ,,Pentru 
acoperirea golurilor de casa”, adică noi anticipăm, lucrăm să avem goluri, cum 
adică ? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Nu nu nu, este un gol din câte înțeleg eu, 
pentru că bugetul nu este și atunci acest gol îl așteptăm să fie umplut la buget, 
când se va aproba. Cred că aceasta este rațiunea de fapt. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Doamna director, am o întrebare. 
Această situație este generată și de faptul că nu avem la nivel național un buget? 

Dna director Mocanu Carmen -  Este vorba de încasările din luna ianuarie. 
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Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Păi am văzut că sunt cozi pe la 
administrații. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Doamne ajută să fie cozi și la consiliul 
județean sau pentru consiliul județean. Mulțumim. Dacă nu sunt alte întrebări? 
Vă rog! 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius – M-am uitat la suma pe care a 
propus-o Direcția și la cea de anul trecut, reprezintă această sumă cheltuiala de 
funcționare pentru o lună? Două? Adică când  previzionați că vor fi venituri 
astfel încât să nu se mai folosească din excedent? 

Dna director Mocanu Carmen – La aprobarea bugetului, sperăm ca pentru 
funcționare să ajungă acești bani. 

Dl consilier județean Postelnicescu Marius - Nu ajung, pentru că bugetul va fi 
votat prin martie. 

Dna director Mocanu Carmen – Pai nu, pentru că nouă ne mai întră și cote, dar 
v-am spus în luna ianuarie este mai dificil. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Noi avem în vedere dacă am înțeles eu 
bine, în luna ianuarie,  pentru că este o lună mai complicată pentru că s-a început 
târziu activitatea și de regulă la început de lună taxele care ne revin nouă, 
consiliului județean, nu sunt așa cum ar trebui să fie și-n celelalte luni. Asta este 
rațiunea. Mulțumesc. Vi-l supun spre aprobare. Cine este pentru? Mulțumesc. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Avea dânsul o întrebare aici! 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Poftiți! 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Nu știu ce scrieți, pentru acoperirea 
definitivă a eventualelor deficite ale secțiunilor de funcționare și dezvoltare, 
după caz, la sfârșitul exercițiului bugetar. Scrie așa ceva în raport?  

Dna director Mocanu Carmen – Da am scris, aici am trecut legea, articolul 58 
din Legea Finanțelor Publice iar noi ne încadrăm la punctul C. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Doamnă, la punctul C în raportul 
acesta scrie ,,pentru acoperirea definitivă a eventualelor deficite”. 
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Dna director Mocanu Carmen – Da, acestea s-au făcut prin dispoziția 
Președintelui consiliului județean, conform normelor de închidere al exercițiului 
financiar 2018. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Pe anul 2018 cât a însemnat 
acoperirea definitivă a deficitiului? 

Dna director Mocanu Carmen  - Nu am să vă dau acum o sumă exactă, în jur de 
17 milioane de lei. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – De lei, asta înseamnă vreo 4 
milioane și ceva  de euro. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Deci am votat cine este pentru. 
Mulțumesc. Dacă se abține cineva? Dacă este cineva împotrivă? Vă mulțumesc. 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 9 voturi împotrivă ( domnii 
consilieri județeni Bănică Gheorghe, Bulf Cornel Cătălin, Dima Eduard Ștefan, 
Jinga Valerian, Miuțescu Gheorghe Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu Marius 
Dorel, Tudor Mihail, Vasilescu Victor Gabriel ). 

S-a adoptat Hotărârea nr. 1. 
 
 

- II  - 
 

      Trecându-se la punctul II al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind 
respingerea plângerii prealabile formulată de directorul executiv al Direcției 
Generale de Evidența a Persoanelor Argeș împotriva Hotărârii consiliului 
județean nr. 293/07.12.2018.    - Dl Preşedinte Constantin Dan Manu a spus: 

 
           Doamna director executiv Ciobanu, vă rog! 

Dna director Ciobanu Alisa  - Acest proiect de hotărâre a fost întocmit ca urmare 
a plângerii prealabile adresată consiliului județean de către directorul executiv al 
Direcției Generale pentru Evidența Persoanelor Argeș, prin care solicită revocarea 
hotărârii Consilului Județean Argeș nr. 293/07.12.2018. Prin această hotărâre a 
fost revocată o dispoziție emisă de domnul director ce viza mutarea unui 
funcționar din cadrul acestei instituții. Plângerea prealabilă a fost analizată de 
către compartimentul de specialitate iar motivele invocate în aceasta au fost 
considerate nefondate asfel încât propunerea este de respingere a plângerii 
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prealabile întrucât actul atacat îndeplinește toate condițiile de lege și nu se 
impune revocarea acestuia. Mai mult, între timp a venit și punctul de vedere din 
partea Agenției Naționale a Funcționarilor Publici în care se constată că această 
dispoziție nu cuprindea motivele care determinau luarea măsurii și nu justificau 
interesul instituției sau autorității publice, iar Agenția Națională a funcționarilor 
Publici ne roagă să dispunem analiza incidenței  art. 5 alin. 1 din Contenciosul 
Adminsitrativ, referitoare la revocarea actului administrativ menționat.  

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu - Mulțumesc. Pentru cei interesați dintre noi 
puteți să citiți adresa care ne-a sosit în cursul acestei săptămâni din partea ANFP-
ului. Întrebări? Obiecții? 

Dna director Ciobanu Alisa  - Este postată pe site la Documentații. 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian – Domnule Președinte, domnul despre care 
este vorba, este aici în sală? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Da, este în sală domnul director. La mulți 
ani ! Vă salut! 

Dl consilier județean Miuțescu Adrian - Domnule director, vreau să auzim și 
poziția dumneavoastră! 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Domnule consilier, eu prezidez ședința. 
Mulțumesc. Alte întrebări? Vă rog! 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Doamna director, în raportul 
dumneavoastră ați spus așa: că în adresa de la Ministerul Dezvoltării Regionale și 
Admnistrației Publice scrie în mod expres, haideți să citim textul: nu cuprinde 
expres această informație fiind invocat în preambulul sau referatul 
Compartimentului Resurse Umane, iar în referat, în raportul dumneavoastră 
spuneți că, ,,datorită volumului mare de lucrări,, după care adăugați că nu există 
în acest referat niciun proces verbal sau alte informații care să confirme că 
volumul de lucrări era sau nu era mare sau lucrările erau întârziate. Când 
dumneavoastră ați scris acest raport, aveți vreun referat din partea Direcției dacă 
volumul de lucrări era sau nu era mare?  

Dna director Ciobanu Alisa  – Sarcina probei revine celui care face o afirmație 
astfel încât în referat s-a menționat că ,,datorită volumului mare de lucrari”, 
această instituție trebuia să facă această probă, iar în adresa ANFP un alineat mai 
sus spune clar ceea ce am citit, ,,că acest act administrativ prin care se dispune 
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mutarea temporară, se comunică funcționarului public în cauză trebuie să aibă la 
bază motivele care determină luarea acestei măsuri și să justifice interesul”. Eu 
am făcut o sinteză a acestei adrese. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin  - Când dumneavoastră ați scris acest 
raport, aveați un proces verbal, o informare oficială din partea Direcției dacă 
volum de lucrări era sau nu era mare la vremea respectivă? 

Dna director Ciobanu Alisa  – Justificarea interesului se face de către instituția 
care dispune mutarea pentru că ea se face în interesul acestei autorități și trebuie 
să cuprindă și un motiv. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Pai da, dar dumneavoastră vreți să 
combateți  o hotărâre și nu combateți baza, ce stă la baza acelei hotărâri. 

Dna director Ciobanu Alisa  – Noi nu combatem o hotărâre. Noi am analizat din 
punct de vedere legal un act și actele care au stat la baza emiterii lui. Nu noi 
trebuia să facem această verificare, ea era o procedură prealabilă emiterii actului 
administrativ așa cum constată ANFP-ul. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin - Doamna director, vreau să vă mai 
adresez o singură întrebare. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – V-aș ruga ultima întrebare. 

Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin – Ați mai avut un asemenea exercițiu 
prin care dumneavoastră ați făcut un referat în perioada domnului Tecău care a 
ajuns în instanță tot împotriva domnului Badea și ați pierdut definitiv și 
irevocabil. De ce credeți că acum dumneavoastră pe niște impresii personale 
încercați să determinați un consiliu să voteze încălcând poate, zic eu, poate legea. 
Dumneavoastră spuneți, pe impresiile dumneavoastră personale că acest consiliu 
județean se poate subroga, mă rog, sau îl poate înlocui din punct de vedere al 
managementului funcției publice autorității naționale, a administratorului public. 
Cum pe niște impresii personale ale dumneavoastră, noi trebuie să votăm 
revocarea unei hotărâri? 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă rog! 

Dna director Ciobanu Alisa  – Îmi pare foarte rău, dar noi funcționăm după o fișă 
a postului, atribuțiile foarte clar stabilite de lege, nu pe interese personale. 
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Dl consilier județean Bulf Cornel Cătălin - Doamna director,  există un proces 
pierdut pe un raport al dumneavoastră în perioada domnului Tecău? 

Dna director Ciobanu Alisa  – Acel proces vizează o schimbare de nume, a fost 
un litigiu  în instanță iar instanța a considerat că noi nu putem să schimbăm o 
propunere de schimbare de nume a directorului executiv. Nu au absolut nicio 
legătură cele două spețe. 

Dl Preşedinte Constantin Dan Manu – Vă mulțumesc. Vi-l supun spre aprobare. 
Cine este pentru? Mulțumesc. Se abține cineva? Este cineva împotrivă? Vă rog. 
Vă mulțumesc. În încheiere aș vrea să vă reamintesc și vă rog membrii comisiei 
împreună cu secretariatul tehnic propus de consiliul județean, vă rog să intrăm în 
activitate legat de Direcția Generală pentru Evidența Persoanelor Argeș. O după-
amiază plăcută! 

           Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 1 abținere (dl consilier județean 
Mărășoiu Dorin ) și 9 voturi împotrivă ( domnii consilieri județeni Bănică 
Gheorghe, Bulf Cornel Cătălin, Dima Eduard Ștefan, Jinga Valerian, Miuțescu 
Gheorghe Adrian, Nae Eugen, Postelnicescu Marius Dorel, Tudor Mihail, 
Vasilescu Victor Gabriel ). 
           S-a adoptat Hotărârea nr. 2. 

       Şedinţa s-a încheiat la ora 15.15.    

 

P R E Ş E D I N T E, 

 

Constantin Dan MANU 

 

                                                                           SECRETAR JUDEŢ,  

                                                                                       

                                                                          Ionel VOICA 

 

  CONSILIERI : 

 
                               Eftene Diana  ___________________ 
                               Jinga Valerian___________________  
                               Iacşa  Aurel  ____________________  

                        Bulf Cornel Cătălin ______________ 


